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W i m i e n i u mies/kahcow zwraeam si? z prosbcj o podj^eie dzialan umo2liwiajqcych KS ..SPOLLM"

normalne funkcjonowanie. Ten zashizony klub majqcy svvoje tradycje od 1927r, ktory wychowal wiclc

pokoleri sportowcow obccnic provvadzi eztery sekcje sportovve: Lucznictwo. Strzclcctvvo Sportowe,

Kolarstwo i Kulturystyk?, co stanowi ponad 300 zawodnikow wsrod nich czvvoro olimpijczykow. Pr/.c/

opies/alosc urz^dnikow i brak inlerwencyjnej pomocy miasta jest w sytuacji patowej. W wyniku odejscia

/. Zarzcjdu Klubu c/tcrcch osob w krotkim c/asic, po/.ostale osoby w klubie probowaly nadac funkcjonalnosc

klubowi.

Niestcty z uwagi na statut k lubu niemozliwe stale si? reprezentovvanie klubu a tym sainym chocby

podpisywanie umovv. Taka sytuacja ma miejsce przynajmniej od marca tego roku i do tej pory nikt k lubowi

nic pomogl w zmianie stanu rzeczy pom i mo ki lku pism, min. do Pani Prezydent i prob umdwienia si^

na spotkanie. Klub wyraznie sugcrovval. iz dalsze przedluzanie si^ takiego stanu rzcc/y b^dzie rodzic

olbrzymic straty, szczcgolnic w nowym sezonie szkolnym. Obiecano uruchornicnic kuratora. ktor> dokona

zwolania Walncgo /ebrania w cclu wylonicnia novvych wladz ale przy biernosei miasta po prawic pol roku

zwolano Walne Zebranie i wybrano nowe w}adze, ktorego Pani Prezydent me uznaje...

W rczultaeie od 1 wrzcsnia klub notuje /. vv/w povvodu ok. 1,5 tys. zl straty cl/iennie, c/yli nicco

wi^cej, niz zanibia (]/ieiinic Prczcs MPK. Dla klubu z tcgo powodu to jest bye albo nie bye, gdyz buclzct

wynosi ok. 1.2 mln s.\ ktore z dotacji miasta otrzymuje kvvot^ ok. 300 tys zf (dla przykladu 5 hit temu klub

mial budzet blisko 800 tys. A \^ z miasta 663 tys zL ktora to relaeja zostala zachowy\\ana

\ kolejnyeh lataeh: budzet rosl. dotaeja malahi). Wobec czego inaczej zarz^dza si(^ klubem majije budzet

\ wi^kszosci dolowany z miasta a inaezej, jesli stanowi on 1/4 wydatkow. Samo ogrzewanie to ok. 100 tys

/.I roc/nie, vvi^c sformulowanie, iz klub otrzymuje najwi^kszsj dotaej^ jest okresleniem bl^dnym.



Jednoczesnie takze prosz^ o sprostowanie innych nieprawdziwych informacji o klubie. jakie sic; /nala/.ly

na stronic intcrnetoucj Urzedu Miasta z dnia 10.09.2020r. W artykule ,,O co chodzi w Spolenv.

/apis mowiijcy w tym materiale o jakobym podpisanym w 201 8r. porozumieniu o przcj^ciu pr/.ez miasto

jednego z buclynkow dzierzawionych przez klub nie jest znany reprezentantom klubu i jesli istnieje prosz^1

(i jego pr/eslanie. Pragn? podkreslie. iz porozumienie to pcvvien kompromis, ktory osiqgajq obic strony,

Skoro miasto dla rcwitalizacji Parku Helenow, chce przej^c budynek i teren z obccnie obowiqzuj^cej

do 2035r. dzierzawy dla klubu, to powinien zaproponowac cos od sicbic. Nie wyobrazam sobic a by cwiczqca

tain sekcja Lucznikow z dwoma olimpijczykami , cwiczyla potem na uliey. Prosze w takim ra/ie traktowac

klub jak partnera a nie wasala i pomoc w renovvacji calego pozostalcgo kompleksu (aby po renowacji parku,

nie graniczyl on z terenem ,,zapomnianym przez miasto") i zainwestowac w pomieszczenie dla sekeji

Luczniczcj. Skoro miasto stac na odrestaurowanie omawianego budynku. ktory jest obj^ty ochruna

konserwatorskij, to cz^sc dotyezcjca pomocy odnovvienia nie zabytkovvej cz^sci k l u b u oraz postawienia hal i

dla lucznikow nie powinna stanowic problemu.

Nie mozna takze winic klubu, ze ,,nie dbal o povvierzone mu mienie" jak czytamy \j

inlbrmacji na stronie UM. gdyz to miasto nie doll nan sowuj^c klubu vv odpovviedni sposob, dopuscilo

do obecnej sytuacji. Prague dodac, iz tyle zJych decyzji urz^dnikovv. jakic zostaly podj^te na terenie KS

..Spolem" dawno nie widziaJem, jak chocby akceptovvanie przez ok. 20 lat ogrzewania z glownego budynku

k l u b u \\sponinianego zabytkovvego budynku drevvnianego poprzez rurociqg cieplny pod zieinuj na dlugosci

ok. 24()m. Jak ogromne straly eieplne sq povvodem tej bl^dnie zaprojektowanej instalacji moze si^ Pani

Prezydent przckonac odwicdzaj^c klub. Ponadto osuni^cie skarpy z cz.9sci stadionu ki lka lat temu

uniemozliwia korzystanie sekeji strzeleetwa sportovvego ze specjalnie wygJuszaj^cej hal i dla broni ru in .

9 mm. ktora \\yeisza dzwi^k - ta sytuacja do tej pory pozostaje nierozwiqzana przez miasto Lodz, ktore jest

gospodarzem lego tcrenu! Latvvo przejmuje si^ budynki i grunty ale duzo trudniej rozwizjztjje problemy.

prosz^ o \vycitjgniecie konsekvveneji od osob, ktore do tego doprovvadzify i ktoryeh obowi^zkiem jest

nadzorowac obiekty miasta!

Jak maja rodziee przyprovvadzac dzieei i mlodzicz na zaJ9cia do klubu firmowanego prze/ miasto. jesli

miasto nie naprawia tak waznego uszezerbku przez ki lka lat, powoduj^c realne zagrozenie dla osob tarn

przebyvvajaeyeh!

Pani Prezydent nauczvlem si<^ w skizbie bycia radnym vv Lodzi, iz to eo Pani prezentuje w mediach,

nijak si^ ma do praktyki pracy Urz^du Miasta. Jak bovviem moze Pani twierdzic, zc szkolenie dzieei

i mlodziezy jest dla Pani wazne, skoro svvoimi deeyzjami chcc Pani doprovvadzie do upadku tak zasluzony

i wvkonii jacv mis je k l u b sportowy szkolj|cy od prawie 100 lat uzdolnione dzieei i mlodziez?


